



Municipal Election - 2026 Voters List For the Municipality of South Bruce

Notice is hereby given that the Voters' List for the 2026 Municipal Election, for the Municipality of South Bruce has been prepared as required under the *Municipal Elections Act, 1996*. Eligible electors can verify they are on the list, and their information is correct at the South Bruce Municipal Office, at 21 Gordon Street East, Teeswater, ON, as of September 1, 2026, during regular business hours of 8:30 a.m. and 4:30 p.m. Monday to Friday, excluding holidays.

All electors should ensure that their names and relevant information are correctly shown on the Voters' List and to take immediate action to have any errors or omissions corrected on the prescribed form (Form EL15 or EL16) according to law. The prescribed form shall be filed in person, by the applicant or their agent or by mail by the applicant, or in accordance with the Election Procedures. The form must be accompanied with proper ID showing the Voter's name, qualifying address and signature.

The last day for filing applications to add or remove your own name is Monday, October 26, 2026, before close of voting.

Revisions of the list will be taken at the Municipal Office, located at 21 Gordon Street E., Teeswater during:

- Regular office hours through to October 26, 2026
- Saturday, October 10, 2026, at the Municipal Office – 8:30am - 11:00am

Revisions will also be taken at the Voter Assistance Centers as follows:

Mildmay Carrick Fire Hall – 9 Absalom St. E., Mildmay

Monday, October 19, 2026 - 10:00am-4:30pm
Tuesday, October 20, 2026 - 9:00am-4:30pm
Wednesday, October 21, 2026 - 12:00pm-7:00pm
Sunday, October 25, 2026 - 12:00pm-4:00pm
Monday, October 26, 2026 - 9:00am-8:00pm

Council Chambers, Municipal Office – 21 Gordon St. E., Teeswater

Wednesday, October 21, 2026 – 12:00pm-7:00pm
Thursday, October 22, 2026 – 9:00am-4:30pm
Friday, October 23, 2026 - 9:00am-4:30pm
Saturday, October 24, 2026– 12:00pm-4:00pm
Monday, October 26, 2026 – 9:00am-8:00pm

Qualifications of Electors

A person is entitled to be an elector at an election held in a local municipality, unless prohibited by this Act or any other Act, if they on voting day:

- Resides in the local municipality, or
 - Is the owner or tenant of land in the Municipality, or the spouse of such owner or tenant; and
 - Is a Canadian citizen,
 - Is at least 18 years old, and
 - Is not prohibited from voting under this Act or otherwise prohibited by law.
-



Élection municipale - Liste des électeurs de 2026 Pour la municipalité de South Bruce

Avis est donné que la liste des électeurs pour l'élection municipale de 2026, pour la municipalité de South Bruce, a été préparée conformément à la *Loi sur les élections municipales de 1996*. Les électeurs admissibles peuvent vérifier qu'ils figurent sur la liste, et que leurs informations sont exactes au bureau municipal de South Bruce, à 21 Gordon Street East, Teeswater, ON, au 1er septembre 2026, pendant les heures normales de bureau de 8 h 30 et 16 h 30. du lundi au vendredi, sauf les jours fériés.

Tous les électeurs doivent s'assurer que leurs noms et informations pertinentes sont correctement indiqués sur la liste électorale et prendre des mesures immédiates pour corriger toute erreur ou omission sur le formulaire prescrit (formulaire EL15 ou EL16) conformément à la loi. Le formulaire prescrit doit être déposé en personne, par le demandeur ou son mandataire, par la poste du candidat, ou conformément aux procédures électorales. Le formulaire doit être accompagné d'une pièce d'identité appropriée indiquant le nom, l'adresse admissible et la signature de l'électeur.

Le dernier jour pour déposer des demandes afin d'ajouter ou de retirer votre propre nom est le lundi 26 octobre 2026 avant la clôture du scrutin.

Les révisions de la liste seront effectuées au bureau municipal, situé à 21, rue Gordon E., Teeswater pendant :

- Heures de bureau régulières jusqu'au 26 octobre 2026
- Samedi 10 octobre 2026 au bureau municipal – 8 h 30 - 11 h 00

Des révisions seront également effectuées aux Centres d'aide aux électeurs comme suit :

Caserne de pompiers Mildmay Carrick – 9, rue Absalom E., Mildmay	Salle du conseil, bureau municipal – 21 Gordon St. E., Teeswater
---	---

Lundi 19 octobre 2026 - 10h00-16h30

Mardi 20 octobre 2026 - 9h00-16h30

Mercredi 21 octobre 2026 - 12h00-19h00

Dimanche 25 octobre 2026 - 12h00-16h00

Lundi 26 octobre 2026 - 9h00-20h00

Mercredi 21 octobre 2026 – 12h00-19h00

Jeudi 22 octobre 2026 – 9h00-16h30

Vendredi 23 octobre 2026 - 9 h 00 - 16 h 30

Samedi 24 octobre 2026 – 12h00-16h00

Lundi 26 octobre 2026 – 9h00-20h00

Qualifications des électeurs

Une personne a le droit d'être électeur lors d'une élection tenue dans une municipalité locale, sauf interdiction par la présente loi ou toute autre loi, si, le jour du scrutin :

- Réside dans la municipalité locale, ou
- Est le propriétaire ou locataire d'un terrain dans la municipalité, ou le conjoint de ce propriétaire ou locataire; et
- Est citoyen canadien,
- âgé(e) de 18 ans ou plus, et
- N'est pas interdit de voter en vertu de cette loi ni autrement interdit par la loi.